
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 11/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Ούτε η εφημερία δε βγαίνει στην Παθολογική κλινική του
Νοσοκομείου Γιαννιτσών»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με αναφορές ιατρών αλλά και νοσηλευτών η Παθολογική του Νοσοκομείου
Γιαννιτσών αυτή τη στιγμή,  με τους ιατρούς της να είναι από τους ενεργούς "φύλακες"
της κλινικής covid, εκπέμπει sos, κάτι που σαφώς όχι μόνο καινούργιο δεν είναι, αλλά
πλέον αποτελεί κανόνα. Αναζητούν γιατρούς για να συμπληρώνονται εφημερίες. Ο
εκνευρισμός που επικρατεί λόγω αυτού του φαινομένου είναι μεγάλος και μεγεθύνεται
όσο περνά ο καιρός περισσότερο. Δηλώνουν πως το πρόβλημα στην συγκεκριμένη
κλινική είναι πάγιο.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη πρόνοια, ώστε να στελεχωθεί η ανωτέρω κλινική
με ιατρούς της αντίστοιχης ειδικότητας;

Ο ερωτών Βουλευτής
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